

《单词百科:conclude是什么意思?conclude怎么发音?conclude的解释和用法》

英语单词conclude是什么意思?conclude怎么读?conclude怎么发音?简答网为您整理了conclude的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



conclude怎么读

conclude的读音:[k n klu d]

conclude的意思

1、v.推断出;总结;结束;缔约;

conclude的相关词组

1、conclude with 与...商谈;以...结束;

2、to conclude 最后(一句话);

3、conclude a treaty [经] 订条约;缔约;

conclude的近义词

1、accomplish vt.完成;达到(目的);走完(路程、距离等);使完美;

2、achieve vt.取得;获得;实现;成功;

3、arrange v.安排;筹备;整理;排列;谱写;

4、assume v.假设,认为;承担(责任);获得(权利);呈现;假装;

5、clinch vi.(尤指两人)互相紧紧抱[扭]住;

conclude的反义词

1、begin v.开始,以...开头;启动,创办;起初是;开始说;

2、commence v.开始;

3、start v.开始;启动;创办;从...开始;

conclude的双语例句

1、Copyright collective management organization must not conclude exclusive license contract with the users.

著作权集体管理组织不得与使用者订立专有许可使用合同。

2、We conclude by drawing attention to the issues around which the debate should focus.

我们作总结时着重提到了辩论应该关注的一些问题。

3、The competitors cantered into the arena to conclude the closing ceremony.

选手们慢跑进入竞技场,为闭幕式画上了句号。

4、The failure to conclude the trade talks last December could prove a blessing in disguise.

去年12月份贸易谈判中止可能因祸得福。

5、The broad working masses were undaunted, and persisted in their struggle with the result that the Qing government did not dare to conclude a new treaty with the imperialists.

广大劳动人民坚持不懈地进行斗争,终于迫使清政府不敢公然和帝国主义续订新约.

6、But can conclude from logic, if freedom cannot get legal protection, criterion it is irretentive.

但从逻辑上可以得出结论,倘若自由得不到法律保护,则它不能保持.

7、This has made many Americans conclude that business ethics is an oxymoron.

这使得很多美国人断定商业道德是个自相矛盾的说法。

8、This includes: conclude to one, triangle, increase consequence, math induction, Vandermonde determinant and so on.

这包括: 归一法、三角形法、递推法、数学归纳法、范德蒙德行列式计算行列式法等.

9、Conclude your report with a few sentences summarizing what you learned in the lab.

在结尾的部分要用几个句子总结你在实验中学到的东西.

10、Objective To conclude the clinical experience of treating FAP with IPAA using triple stapler.

目的总结家族性腺瘤性息肉病(FAP)的诊断和三器械联合IPAA外科治疗经验.

11、From the evidence I must conclude that you are wrong.

从证据看,我敢断定你错了.

12、And they found nothing to conclude that Iraq had a nuclear weapons program.

但是对于确认伊拉克已经拥有核武器发展计划他们却没有发现什么.

13、Finally we conclude what we have done, and show our prospect on the further research.

最后对系统的设计和实现方案进行了总结,为下一步研究奠定了基础.

14、To conclude nursing experience about vaginoplasty with peritoneum.

目的:总结腹膜代阴道成形术围手术期的护理经验.

15、 At last we can conclude that deepening and optimizing MSS reform is necessary and beneficial.

得出结论:深化医保改革、完善医患保关系是必要的和有益的.

16、 Objective : To conclude therapeutic effect of systemic health education on intervertebral disclysis patients by collagenase.

目的: 总结运用系统健康教育程序对胶原酶溶盘术患者的效果.

17、 Could you lower your price a bit'so that. we can conclude the transaction?

你方能否把价格稍稍降低一点,以便咱们能达成交易.

18、 To conclude, have is given an example of analysing EEG signal using wavelet transform.

文中最后给出了小波分析检测脑电癫痫波的实例.

以上是简答网为您整理的conclude怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于conclude的用法

、conclude的释义、conclude的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/conclude>